

## Styrelsemöte 2019-01-15

Närvarande: Patrik Revelj, Thomas Atting, Peter Råberg, Linda Forsman och Helena Lyborg.  
Särskilt kallade: Camilla Björkdahl och Peter Bengtsson

### 1. Föregående mötes protokoll

Inget att ta upp från föregående möte.

### 2. Läget i lagen

**Information om läget i lagen;**

PF10/11: första poolspelet i söndags, verkade gått bra.

PF08/09: -----

F04/05/06: -----

P06/07: -----

P04/05: en spelare har lämnat för Nässjö men en ny spelare tillkommer.

Juniorlaget: nya spelare födda -99, -00 och -01 har tillkommit, positivt.

Herrlaget: nya spelare har tillkommit, positivt.

Damlaget: framkommit synpunkter på uttagning av lag och för lite matchtid för spelare.

### 3. Material

Diskussion fördes kring huruvida föreningen ska göra ett profilbyte eller byte av leverantör. Intersport har ett begränsat sortiment och vi är "tvingade" att köpa Unihoc. Utöver detta har vi inte varit nöjda med kvalitén. Ett förslag är att anlita Klubbhuset som då kommer ut med sina produkter. Beslut om ny materialleverantör tas på nästa styrelsemöte.

Thomas A föreslog inköp av "rebounder"/"innebandypassare", vilket styrelsen godtog.

### 4. Ekonomi

Patrik gick i korthet igenom föreningens ekonomi. Det som stack ut i resultatet var bland annat försäljningen av GUTZ vilket var något lägre än beräknat. Att ta med i beräkningen är dock den kompensation på 10.000kr vi fått av GUTZ med anledning av att många produkter var slutsålda.

### 5. Aktivitetsplanen

#### Januari

	Ansvarig
• Husarcupen första lördagen och söndagen efter nyår	Patrik
• Rapportera LOK-stödet (genomförs 2 ggr/år)	Patrik/Helena
□	

#### Februari

• Sportlov – ev matchflytt, avboka av träningstider	Patrik
• Avslutningen, priser, utse mest lovande pojk- flicklagsspelare samt ledare.	Styrelsen

- |   |           |
|---|-----------|
| • Ledarmöte där vi diskuterar kommande säsong och lagsammansättningar | Styrelsen |
|---|-----------|

## 6. Bussar till SM-finalen - uppföljning

På grund av bristande intresse så genomförs det inte.

## 7. Summering Husarcupen

Styrelsen och särskilt kallade summerade Husarcupen tillsammans. Föreningen har gjort en ungefärlig vinst på 57.000kr på cupen.

Gruppen var överens om att cupen i det stora hela var mycket lyckad! Mycket positiv respons utifrån vilket känns bra.

Gruppen antecknade lite saker att ha i åtanke till nästa gång.

Husarcupen 4-5/1 2020 är inbokad.

## 8. Arbetet med styrelsen inför nästa säsong – status

Patrik står fast vid att han kliver av som ordf. Han kommer dock fortsätta arbeta med Lucia Cup och Husarcupen. Även Johanna kommer att lämna ifrån sig kassörsarbetet och Helena kommer att kliva av som sekreterare.

Patrik har tagit fram en manual, inkl alla dokument, som krävs för att enkelt kunna utföra nödvändiga arbetsuppgifter. Dessa kan fördelas på flera ansvariga.

Patrik föreslog ett koncept som EBK har dvs att man en gång per vecka har en "kansli-kväll" där någon ur styrelsen finns på plats, tills att ansvariga för de olika arbetsuppgifterna är på plats, och sköter det löpande arbetet. Det kan vara licensiering, ta emot och lämna ut kassan, skriva ut kvitton, utskriften IBIS, utlämning material, utbetalning till domare etc. Gör man detta på fast tid varje vecka kommer arbetet löpa på bra. Underlättar också för ledare och spelare att veta när någon i styrelsen finns nåbar.

Fredrik Larm kan tänka sig att hantera sponsorbiten i styrelsen.

Patrik föreslår återigen att styrelsen kan bestå av en person ur varje lag med en ordförande.

## 9. Nästa möte

Genomförs 2019-02-05 kl 1800. Inleds som styrelsemöte och sedan som ledarmöte kl 1830.